
Tenis Slovenija (ustanovno Teniška zveza Slovenije) je neprofitno organizacijsko telo slovenskega tenisa, s sedežem v Ljubljani. 
Združuje mrežo več kot 80 klubov in okoli 3000 članov s strokovnim vodstvom in načrtovanim razvojem teniškega potenciala ter 
ohranja odlične odnose z odločevalnimi telesi športnega sveta. Tenis Slovenija letno nadzira, podpira in vodi več kot 250 teniških 
dogodkov (vključno s tekmovanji, množičnimi prireditvami, konferencami in promocijskimi kampanjami) po vsej Sloveniji. 

PIA LOVRIČ: IMAM IGRO S KATERO LAHKO IGRAM TUDI NA NAJVEČJIH TURNIRJIH 
V tokratnem Facebook pogovoru v projektu Teniško aktivni! je sodelovala Pia Lovrič. Talentirana in 
samozavestna Slovenka je bila v zadnjem obdobju zelo uspešna. Na turnirjih ITF je nastopila v kar štirih finalih, 
enkrat pa je slavila tudi v kategoriji dvojic. 

“Trenutno sem doma. Ta teden bi sicer morala nastopati v Avstriji, vendar smo se zaradi velikega števila tekem 
odločili za počitek in pripravo na turnirje s trdo podlago. Z dosedanjim delom sezone sem zadovoljna, kljub 
temu, da sem bila kar veliko odsotna zaradi koronavirusa in poškodbe,” je za začetek dejala Lovričeva in nato 
obrnila pogled tudi v prihodnost. S svojo uvrstitvijo namreč še ne more nastopati na največjih turnirjih, a je to ne skrbi:”
Psihološko mi to ni težko. Vem, da sem zmožna to doseči. Imam igro, da lahko pridem tudi na boljše turnirje. 
Treba je delati, igrati je treba turnirje in potem pridejo tudi rezultati.” 

Pio bomo lahko videli tudi na turnirju WTA Zavarovalnica Sava Portorož (13. do 19. september), še več o njenih načrtih 
pa v priloženem posnetku: Pia Lovrič 

Teniški pozdrav 
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https://www.facebook.com/tenisslovenia/videos/204127955098003

